
Elevråd 1 – 6  datum: 28 november 

Ordförande: Sebastian Sjöstedt  

Sekreterare: Fanny Höglund   NÄSTA ELEVRÅD : 

Frågor från klassråd Till 
klassr

åd 
för 

röstni
ng 

Till klassråd 
för 

diskussion 

Rektors svar Elevrådets beslut Öv
rigt 

3c vill att alla ska få samma maträtter   Huvudrätten skall alltid vara samma.  
Alternativrätten kan bli olika. 

  

1b tycker att det är äckligt och att om 
man spiller så ska man ta upp det 
man spiller. 

  Magnus pratar med köket om att ha 
renare trasor. 

Man ska lämna det 
lika fint som det var 
när man kom. Man 
tar upp det man 
spiller. Trasorna är 
ibland ”fulla” med 
matrester. 

 

5b tycker att förkläderna i bildsalen 
är trasiga 

  Magnus beställer nya förkläden eller 
att de som kan lagas blir lagade. 

  

3a fler lampor på skolgården   10 trasiga lampor skall bytas ut.   

6:1 tycker att när vi sätter oss vid ett 
bord (i matsalen) så kommer 5:orna 
sent så måste vi flytta oss 

   5:orna kommer sluta 
lite tidigare. 

 

6:2 tycker att det ska finnas 
allergiprodukter i cafeterian 
(exempel för de som inte tål 
mjölkprotein) 

  Det är svårt att ge alternativ för alla 
allergiker men Magnus ska prata med 
Ola om detta. 

  



5:a tycker att det är för stort elevråd   Skolledningen återkommer med ett 
extra möte för utvärdering. 

  

6:3 små studsmattor som på Nyboda 
skola. 

 x  Ett möte kommer ske med en arkitekt 
som kommer prata om skolgården. 
2015 kommer man antagligen göra 
om mittengården och 2017 kommer 
man kanske att göra om bakre 
gården.  Magnus tar upp elevrådets 
önskan om studsmattor. 

Elevrådet önskar 
liknande studsmattor 
(till skolgården) som 
på Nyboda skola. 

 

1c vill ha varmare i matsalen   Det har gjorts en helgenomgång av 
skolans ventilation och värme.  

  

4c Fler platta gungor    Elevrådet låter Fyren 
bestämma. Sebastian 
och Fanny pratar 
med Fyren. 

 

4:a tycker att det är för mycket 
parfym i omklädningsrummet. 

  Magnus tar upp frågan med elevrådet 
7-9. 

Alla måste tänka på 
dem som har 
allergier. 

 

När kommer 11 manna planen?   Kommer antagligen år 2017.    

1b vill ha yoghurt istället för fil.   Magnus och Ingemar ska prata med 
Ola men det handlar mycket om att 
priset är annorlunda. 

De flesta klasser vill 
ha yoghurt. Elevrådet 
föreslår att man har 
både fil och yoghurt. 

 

5b tycker att de mindre barnen kaxar 
upp sig. 

 x Den här frågan tas upp vid extra 
elevråd (som blir en utvärdering av 
elevrådets möten). 

  

3:a mindre blandningar i maten.   Magnus har pratat med Ola.    

6:1 vill gå till coop.   Bara högstadiet (7-9) får lämna   



skolgården 

4:a inte fisk på tisdag.   Det kommer fortsätta att vara fisk.   
6:3 tuggummi i klassen.   Det är upp till arbetslaget.    

 


